
1 
 

 
Zápis z jednání Finančního výboru 

Číslo: 3/2024 
Hodina: 18:00 – 18:40 
Datum: 13.5.2024 
Místo: Restaurace u Varhanáře 
Přítomni za FV: Martin Suchánek, MBA; JUDr. Lubomír Talanda; Petr Materna; Ing. Zdeněk Jirásek; Ing. Milan 

Nedvěd; Ing. Tomáš Pilc; Ing. Helena Francová; RNDr. Ivo Šanc 
za MÚ: Ing. Lenka Dařílková  
Hosté:  
Omluveni: Richard Nocar 
 
 
 
Program: 

1. Zahájení,  
2.  materiály, které budou projednávány v ZM dne 21.5.2024, 
3.  ostatní. 
 
 

Add1 

 
Předseda FV přivítal členy výboru. Omluvil chybějícího člena a prohlásil jednání za usnášeníschopné.  
 
 
 
 

Add2 

 
FV byly předloženy dokumenty v elektronické podobě 
 
Členové FV se vyjádřili k následujícím materiálům uloženým v SW Konsiliář:  
 

• 4/6 – Motivace občanů k třídění odpadů: Město Kutná Hora obdrželo zpracovanou Studii 
posouzení systému odpadového hospodářství v ORP Čáslav a ORP Kutná Hora a posouzení 
možnosti využití stávajících struktur, popř. vytvoření nových pro vybudování samostatné 
organizace pro zajištění potřeb odpadového hospodářství v obcích ORP Čáslav a ORP Kutná 
Hora. Zadavatelem studie byl dobrovolný svazek obcí Mikroregion Čáslavsko. Cílem studie je 
zhodnocení aktuálního stavu odpadového hospodářství na území regionu, současného 
systému nakládání s odpady v jednotlivých obcích a navržení opatření k řešení problémových 
okruhů včetně vybudování vlastní svozové společnosti zajišťující pro obce služby spojené  
s nakládáním s odpady. Pro hodnocení byly do studie použity podklady v podobě hlášení 
o produkci odpadů a dotazníky spol. EKOKOM, které obce každoročně zasílají. M. Nedvěd 
vnímá vložené tabulky jako neporovnatelné, neboť srovnávají cenové hladiny v roce 2023 
a 2024. Předseda zašle porovnatelná data. L. Talanda vznesl dotaz, zda je možné zjistit nejen 
kdo byl zadavatelem studie v příloze k bodu 4/6, ale i jaké náklady byly na tuto “studii“ 
vynaloženy, protože se z jeho pohledu jedná o mrhání veřejnými prostředky. Doplňuje 
k vyhotovení zápisu, že na základě této “studie“ sice mohou zastupitelé rozhodnout, 
ale znalost věci jim nepřiblíží a závěr zvýrazněný v návrhu na usnesení je matoucí, 
protože další vývoj v nakládání s odpady je především rozhodnutím politickým a potom teprve 
ekonomickým a environmentálně výchovným, přičemž význam těchto parametrů nepopírá. 
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• 2/2 – Obnovení kontokorentního úvěru: H. Francová nastínila všeobecnou situaci použití 
kontokorentních úvěrů, jenž slouží k vyrovnání případné nepravidelnosti peněžních toků při 
financování provozu města. M. Nedvěd postrádá v dokumentu srovnání s bankovními 
produkty jiných bankovních institucí; rozšířil by zprávu min. o parametry splátek a úročení. 
FV doporučuje sledovat podmínky poskytování kontokorentních úvěrů i z jiných 
bankovních ústavů.  

• 6/1 - Ceny města Kutné Hory za rok 2023: Z. Jirásek se přiklonil k dřívějšímu návrhu 
předsedy M. Suchánka k výběru členů hodnotícího výboru, zapojením bývalých starostů. M. 
Suchánek navrhl dále doplnit do výboru např. předsedu školního parlamentu z důvodu širšího 
hodnocení napříč generacemi. Z. Jirásek zdůraznil důležitost Cen města pro ocenění občanů 
ve městě. Komentoval, že výbor Cen města je navrhován bez toho, aby mohl rovněž 
navrhovat kandidáty, což dříve možné bylo. Předseda doplnil, že materiál by měl být vyjmutý 
z programu nejbližšího jednání ZM a bude patrně zařazen k jednání později.   

• 8/1 – Územní studie Avia; 8/2 Územní studie Hořanská: Z. Jirásek chválí zpracování 
dokumentu, ze kterého vyplývají jasná stanoviska, co je přípustné, co je podmíněno a co je 
nepřípustné. Z. Jirásek komentuje, že by měla v materiálu být jednoznačně uvedena priorita 
Města Kutná Hora, tj. budování a připojení k CZT, viz Energetická koncepce města. Z. Jirásek 
tedy nesouhlasí s následným komentářem Mgr. Klimentová v tomto smyslu. M. Nedvěd na 
první pohled neviděl způsob napojení na teplo. Na tento dotaz odpověděla Mgr. Klimentová 
následovně: „Územní studie Avia předpokládá napojení lokality na stávající STL plynovod 
uvnitř lokality. Je však možné se v případě reálnosti technického napojení a zájmu 
jednotlivých investorů napojit i na teplovod.  Územní studie je územně plánovací podklad a 
řeší zejména urbanistickou koncepci každé lokality, pro kterou je stanovena podmínka 
zpracování územní studie, tedy z pohledu města zejména prostupnost území a přístupnost 
jednotlivých částí v souladu s územním plánem. Územní studie a vůbec územně plánovací 
dokumentace nemohou stanovovat podmínky povinnosti napojení na konkrétní druh energie. 
Případné napojení na teplovod je řešeno v rámci následných řízení, např. i v rámci jednání dle 
Zásad pro spolupráci s investory na rozvoji veřejné infrastruktury. Město si např. může 
stanovit do smlouvy o územním rozvoji podmínku napojení na teplovod.“ 

 
 
 

Add3 

 
 
 
Příští řádné jednání FV se uskuteční dne 17.6.2024 od 18:00 hod. U Varhanáře. 
 
 
 
 
 
 
 
Zprávu napsala: Lenka Dařílková 
 
 
Ověřili a doplnili: Martin Suchánek  
 


